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Uspešno, kao i do sada
   Savez invalida rada održao je prve subote u aprilu svoju redovnu godišnju skupštinu.  
Skupštini su pored članova ovog udruženja prisustvovali predsednici invalida rada iz Omoljice i
Pančeva, kao i Aca Dimitrić, predsednik Mesne zajednice Starčevo. 

   Predsednik SIR-a Miroslav Žekić podneo je izveštaj o radu u kome se moglo čuti da je ovo
udruženje građana u protekloj godini radilo izuzetno dobro kao i ranijih godina. U finansijskom
izveštaju se moglo saznati da je poslovanje bilo pozitivno i da je sav višak sredstava iskorišćen
za uređenje prostorija i organizovanje druženja. Planovi starčevačke filijale Saveza invalida
rada za narednu godinu zavise od sredstava a kao i do sada veruju da će ići na dobrobit svih
članova. Nakon završetka oficijalnog dela članovi i njihovi gosti nastavili su druženje uz
pripremljenu zakusku.
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